







广州城建职业学院

GUANGZHOU CITY CONSTRUCTION COLLEGE

创办于 1960 年 广东省唯一 A 类(一流)民办高职院校

- 广东省唯一获准开展四年制应用型本科人才培养试点的民办高职
- 教育部第一批现代学徒制试点高校
- 教育部首批 "1+X" 证书试点高校
- 教育部职业院校数字校园建设实验校
- 全国和广东省大学生创新创业教育示范校
- 国家住房与城乡建设部职业技能鉴定试点单位
- 第 45 届世界技能大赛混凝土建筑项目中国集训基地
- 第 45 届世界技能大赛混凝土建筑项目金牌获得者
- 国家教学成果二等奖、广东省教学成果一、二等奖获得者
- 第五届中国"互联网+"大学生创新创业大赛全国总决赛银奖和广东 省分赛金奖获得者

核训: 修德、砺能、崇学、尚行



Founded in 1960

One of the Top (A-level) Vocational Colleges of Guangdong Province

- The Only Private Vocational College of Undertaking the Pilot Programs of Applied Undergraduates in Guangdong Province
- The Leading College of Modern Apprenticeship System of the Ministry of Education
- The College in the first batch of "1 + X" Certificate System Pilot Programs of the Ministry of Education
- The Experimental Vocational College of Digital Campus of the Ministry of Education
- Both the National and Provincial Model College of Innovation & Entrepreneurship Education
- The Training Base for Chinese players in Construction Work of the 45th WorldSkills
 Competition
- The Winner of the Gold Medals in Concrete Construction Work in the 45th WorldSkills
 Competition
- The Winners of the silver Medal in the Final and 1 Gold & 3 Bronze Medals in Guangdong Sub-competition of the 5th China College Students' "Internet+" Innovation and Entrepreneurship Competition
- The Winner of the second prize of the National Teaching Achievement Award as well
 as the First and Second prizes of Guangdong Provincial Teaching Achievement Award

OUR MISSION

Nurturing talents of both good character and skills for city construction

主要专业介绍/Majors that might interest you.

文凭:大学专科(有4年制合作本科) **Diploma**: College Diploma of P.R. China (Some majors provide 4-year cooperative

undergraduate programs)

学制:3-4年

Length of Schooling: 3-4 years

入学:9月

Start Date: September

•



建筑工程学院/School of Civil Engineering & Architecture



专业名称	职业发展
建筑工程技术	• 在工程建设领域,从事建筑技术员、施工或结构工程
(有4年制合作本科)	师、项目经理、工程监理等岗位的工作。
工程造价	・ 在工程造价领域 , 从事造价师、BIM 建模师、项目经
(有4年制合作本科)	理等岗位的工作。

测绘地理信息技术	• 在测绘与地理信息工程领域,从事测绘和地理信息工程技术员、工程测量员/工程师等岗位的工作。
建筑设计	在建筑设计领域,从事建筑绘图员、设计员、设计师、 设计总监、项目经理等岗位的工作。
建筑装饰工程技术	• 在建筑装饰设计与施工领域,从事建筑装饰设计员、设计师、工程监理、项目经理等岗位的工作。
园林工程技术	· 在园林工程设计与施工领域,从事园林工程设计员、设计师、工程监理、项目经理等岗位的工作。
建筑设备工程技术	在建筑设备安装与消防工程领域,从事建筑消防员、 建筑设备施工安装/设计/造价/安全管理技术员、工程 师等岗位的工作。
市政工程技术	• 在市政工程施工领域,从事施工员、监理员、BIM建模员、工程师和项目经理等岗位的工作。
建设工程管理	在建筑施工管理领域,从事施工员、监理员、BIM 建模员、工程师和项目经理等岗位的工作。



School of Civil Engineering & Architecture

Majors	Career Development
Construction Engineering Technology (4-year cooperative undergraduate programs)	 In the engineering construction industry: Construction Technician, Building Engineer, Structural Engineer, Technical Manager, Project Leader, Supervising Engineer, etc
Engineering Cost (4-year cooperative undergraduate programs)	 In the engineering cost industry: Costing Technician, Modeler, Assistant Cost Engineer, BIM Modeler, etc
Geomatics Information Technology	 In the geomatics information industry: Engineering Surveyor, Digital Mapper, Geospatial Information Data Processor, Geographic Information Engineer, etc
Architectural Design	 In the architectural design industry: Architectural Designer, Architectural Construction Draftsman, etc
Architectural Decoration Engineering Technology	 In the architectural decoration industry: Decoration Technician, Decorative Draftsman, Decoration Designer, Decoration Cost/Quality Specialist, etc
Landscape Engineering Technology	 In the landscape engineering industry: Landscape designer, Landscape Project Manager, Landscape Architect, etc
Construction Equipment Engineering Technology	 In the Construction Equipment industry: Building Firemen, Technicians of Building Installation/Design/Costing/Safety, etc
Municipal Engineering Technology	 In the municipal engineering industry: Technicians of Municipal Engineering/Surveying, Municipal Supervisor, Municipal Information Officer, Municipal Security Officer, etc
Construction Engineering Management	 In the construction engineering industry: BIM Modeler, Information Officer, Quality Inspector, Supervisor, Surveyor, etc









专业名称	职业发展
计算机应用技术 (有4年制合作本科)	• 在计算机应用领域,从事网站开发、UI设计、VR视频开发、信息与通信工程的设计师、工程师等岗位的工作。
软件技术 (有4年制合作本科)	在软件开发应用领域,从事大数据开发、应用、运营、 维护的程序员、软件测试员、软件工程师、系统工程 师等岗位的工作。
计算机网络技术	• 在信息系统安全领域,从事信息安全管理员、网络管
(有4年制合作本科)	理员、信息系统工程师等岗位的工作。
电子商务	• 在电子商务领域 ,从事电子商务营销推广、图像处理、
(有4年制合作本科)	数据分析、客户沟通等技术岗位的工作。
物联网应用技术	在物联网开发应用领域,从事嵌入式系统开发工程师、物联网应用开发工程师、物联网运营维护工程师等岗位的工作。
移动通信技术	• 在移动通信领域,从事移动通信工程设计、施工、监理和设备运营维护技术员、工程师等岗位的工作。

School of Information Engineering

Majors	Career Development
Computer Application Technology (4-year cooperative undergraduate programs)	 In the computer application industry: Web Developer, UI Designer, Information and Communication Engineering Technician, etc
Software Technology (4-year cooperative undergraduate programs)	 In the software development industry: Big Data Analyst and Developer, Mobile Apps Programmer, Assistant Software Engineer, Software Designer, etc
Computer Network Technology (4-year cooperative undergraduate programs)	 In the computer network industry: Network Administrator, Information Security Administrator, Network Engineer, Database System Engineer, etc
E-Commerce (4-year cooperative undergraduate programs)	 In the E-commerce industry: E-commerce Operation Assistant, E-commerce Graphic Designer, E-commerce Customer Service Specialist, E-commerce Marketing Specialist, SEM Specialist, Manager of a Taobao/Tmall Shop, etc
The Internet of Things (IOT) Applications Technology	 In the IOT industry: IOT Product Testing Engineer, IOT Technical Support Engineer, IOT Hardware Engineer, Embedded Development Engineer, IOT System Engineer, etc
Mobile Communication Technology	 In the mobile communication industry: Technician/Designer/Budget Estimate Personnel/ Salesman in Mobile Communication Engineering, Engineer of Mobile Communication Device Operation and Maintenance, etc







机电工程学院 School of Mechanical & Electrical Engineering



专业名称	职业发展
机电一体化技术 (有4年制合作本科)	 在机电一体化技术应用领域,从事机电设备安装、调试、 维护、CAD 绘图、CNC 编程的技术员、工程师等岗位 的工作。
汽车检测与维修技术 (有4年制合作本科)	• 在汽车制造与维修领域,从事传统汽车制造、检测、维修、售后服务等技术岗位的工作。
新能源汽车技术 (有4年制合作本科)	在新能源汽车领域,从事新能源汽车制造、检测、维修、 售后服务以及汽车机电系统检修等技术岗位的工作。
数控技术	• 在数控制造生产领域,从事数控机械设计与制造、数控编程与加工的技术员、工程师等岗位的工作。
机械设计与制造	在机械设计与制造领域,从事机械结构设计与开发、机械产品造型设计与生产、高级计算机辅助设计的技术员、工程师等岗位的工作。
模具设计与制造	• 在模具设计与制造领域,从事模具设计与制造、产品设计与开发的技术员、工程师等岗位的工作。
电气自动化技术	在电气自动化技术应用领域,从事电气设备安装、调试、 自动化设备检测的技术员、工程师等岗位的工作。

School of Mechanical & Electrical Engineering

Majors	Career Development
Mechatronics Technology	In the mechatronics industry:
(4-year cooperative	Mechanical Engineer, Electrical Engineer, Mechanical
undergraduate programs)	and Electrical Equipment Maintenance Engineer, etc
Auto Testing and Maintenance (4-year cooperative undergraduate programs)	 In the auto testing & maintenance industry: Automotive Service Technician, Workshop Manager, Corporate Manager, Independent Entrepreneur, etc
New Energy Automotive	In the new energy automobile industry:
Technology	 Technician of New Energy Automotive Assembly,
(4-year cooperative	Repair Shop Manager, Service Manager,
undergraduate programs)	Independent Entrepreneur, etc
CNC Technology	 In the CNC industry: CNC Programmer, CNC Machining and Test Engineer, CNC Machine Maintenance Engineer, etc
Mechanical Design and Manufacturing	 In the mechanical design & manufacturing industry: Mechanical Product Designer, Mechanical Structure Designer, CNC Programmer, CAD Drafter, etc
Mold Design and Manufacturing	 In the mold design & manufacturing industry: Mold Designer, Mold Parts Machinist, Mold Tool Maker, Product Designer, etc
Electrical Automation Technology	 In the electrical automation industry: Electrical Equipment Installation Worker, Automatic Control Technician/Engineer, etc



艺术与设计学院/School of Art & Design



专业名称	职业发展
室内艺术设计 (有4年制合作本科)	在室内艺术设计领域,从事室内设计、家具设计、室内陈设设计、展示设计等工程设计与施工管理等技术岗位的工作。
环境艺术设计 (有4年制合作本科)	在环境艺术设计领域,从事室内设计、园林景观设计、 建筑外立面设计以及室内外环境工程的施工指导与项 目管理等技术岗位的工作。
动漫制作技术 (媒体艺术设计方向)	• 在媒体艺术设计领域,从事动漫设计、动漫影视后期制作、网站 UI 设计与制作等技术岗位的工作。
动漫制作技术 (影视动画设计方向)	在游戏与动漫制作领域,从事游戏原画设计、动画制作、漫画绘制、模型制作与后期合成等技术岗位的工作。
广告设计与制作	• 在广告设计与制作领域,从事广告文案、平面广告和 影视广告设计、电商美工、网页设计与制作等技术岗 位的工作。
产品艺术设计 (首饰设计方向)	• 在工艺品、首饰等产品设计领域,从事珠宝、流行饰品、工艺品设计师等技术岗位的工作。
服装与服饰设计	在服装与服饰设计领域,从事服装设计、服装版型设计、电脑时装绘画、服装陈列、服装形象设计等技术岗位的工作。





School of Art & Design

Majors	Career Development
Interior Art Design (4-year cooperative undergraduate programs)	 In the interior art design industry: Interior Designer, Drawing Technician of Interior Design, Decoration Technician/Project Manager, etc
Environmental Art Design (4-year cooperative undergraduate programs)	 In the environmental art design industry: Environmental Art Designer, Construction Draftsman, 3D-effect Draftsman, Decoration Supervisor, Project Manager, etc
Animation Production Technology - Media Art Design	 In the animation media art design industry: Photographer, Web Designer, Special-effects Technician in Post-production, UI Designer, etc
Animation Production Technology - Film & Television Animation Design	 In the film & television animation design industry: Original Animator, Cartoonist, Model Designer, Special-effects Technician in Post-production, UI Designer, etc
Advertising Design and Production	 In the advertising design & production industry: Advertising Designer, Graphic Designer, Business Art Designer, UI Designer, Advertising Manager, etc
Product Art Design - Jewelry Design	 In the jewelry design industry: Jewelry Designer, Fashion Jewelry Designer, Handicraft Designer, Jewelry Brand Planner, etc
Fashion and Accessory Design	 In the fashion & accessory design industry: Fashion & Accessory Designer, Costume Plate Designer, Costume Craftsman, etc



经济与管理学院 School of Economics & Management



专业名称	职业发展
工商企业管理 (有4年制合作本科)	 在现代企业经营管理领域,从事工商企业的行政助理、业务员、人力资源专员、生产调度员、质量内审员等岗位的工作。
市场营销	• 在市场营销领域,从事市场调研、产品销售、商务谈 判、客户管理、营销策划等岗位的工作。
物流管理	• 在现代物流领域,从事企业仓储、配送、运输、采购、 成本管理等岗位的工作。

其他专业:会计,财务管理,金融管理,人力资源管理。

Majors	Career Development
Business Administration	In in the field of business administration:
(4-year cooperative	Administrative Supervisor, HR Specialist, Business
undergraduate programs)	Supervisor/Manager, Workshop Director, etc
Marketing	In in the field of marketing:
	Sales Representative, Customer Manager, Sales
	Manager, Marketing Planning Manager, Marketing
	Executive, Marketing Manager, etc
Logistics Management	In in the field of logistics management:
	Logistics Executive, Logistics Manager, or other
	positions in enterprise warehousing, distribution,
	transportation, procurement, cost management, etc

Other majors: Accounting, Financial Management, Banking Management, HR Management.

外语外贸学院 School of Foreign Languages & Trade



专业名称	职业发展
国际经济与贸易	• 在国际贸易跨境电商领域,从事跨境电子商务、网络营销、
(跨境电商方向)	外贸业务、跟单与单证、进出口货物管理等岗位的工作。
会展策划与管理	• 在会展服务领域,从事会展策划、设计、服务、营销、运营管理等岗位的工作。
旅游管理	• 在现代观光旅游领域,从事旅游企业运营与服务、旅游线路产品策划和销售、旅游信息收集、沟通组织、计划协调等岗位的工作。

其他专业:商务英语,商务日语,报关与国际货运。

Majors	Career Development
International Economics & Trade	 In in the field of foreign trade: Merchandiser, Document Clerk, Export Salesman, Cross-border E-commerce Officer, Customs Declarer, Inspection Clerk, International Freight Forwarder, etc
MICE Planning &	 In in the field of MICE: MICE Sales Manager, MICE Planner, MICE Project
Management	Manager, etc
Tourism	 In in the field of Tourism Management: Tour Guide, Team Leader, Director/Manager of Travel
Management	Agency, etc



人文学院/School of Humanities



专业名称	职业发展
网络新闻与传播	• 在网络新闻与传播领域,从事新闻采编、网络传播、
(有4年制合作本科)	媒介经营管理等技术岗位的工作。
传播与策划	• 在新媒体传播与策划领域,从事商业策划、品牌策
(有4年制合作本科)	划、文案策划、新媒体运营等技术岗位的工作。
学前教育	• 在幼儿教育领域,从事幼儿园或小学(低年级)教
(有4年制合作本科)	师、管理员、经营者等岗位的工作。
	• 在音乐表演与社区文化活动领域,从事幼儿园或小
音乐表演	学音乐教师、企事业单位和社区文体活动组织、策
	划等岗位的工作。
	• 在体育运营与管理领域,从事休闲体育指导、运动
体育运营与管理	健身教练、体育运动和体育场馆运营管理等技术岗
	位的工作。



School of Humanities		
Majors	Career Development	
Network News & Communication (4-year cooperative undergraduate programs)	 In in the field of network news & communication: Network Editor, Managers of Network Marketing/ Promotion/Website Operation/Planning, etc 	
Mass Communication & Planning (4-year cooperative undergraduate programs)	 In in the field of mass communication & planning: New Media Operation Manager, Brand Planner, Project Manager, etc 	
Preschool Education (4-year cooperative undergraduate programs)	 In the field of early childhood education: Teacher of kindergarten or primary school (lower grade), Administrator, Headmaster, etc 	
Music Performance	 In in the field of children education or cultural events hosting in an organization or community: Music Teachers (Kindergarten & Primary School), Music Instructors, Music Performers, Music & Amusement Managers, Events Host/Hostess, etc 	
Sports Operation & Management	 In the field of sports operation and management: Instructor of leisure sports, Coach of sports fitness, Administrator/Manage of sports events operation and stadium management, etc 	





广州城建职业学院为不懂中文或需要快速提高中文能力的国际学生开设有中文(汉语)培训课程,包括:《综合汉语》、《汉语听说》、《中国武术》、《中国书画》、《中国音乐》以及《汉语水平考试辅导》等。

- 初级班:适合从未学过汉语、零基础的初学者。
- 中级班:适合学习汉语半年以上,已经掌握汉语听、说、读、写和口头交流基本技能的学员。
- **高级班**: 适合已经达到汉语水平考试三级 (HSK Level 3)或以上,希望能直接申请进入大学学习专业的学员。



Chinese Language Training Courses

that will pave the way for you to enter a Chinese university.

GZCCC offers Chinese Language Training Courses for foreign students whose mother tongue is not Chinese. The courses are Comprehensive Chinese, Chinese Reading, Chinese Listening & Speaking, Chinese Martial Arts, Chinese Painting & Calligraphy, and Chinese Music, etc.

- **Beginner's Class**: suitable for the very beginners who have not learned Chinese and are zero-based.
- Intermediate Class: suitable for those who have studied Chinese for more than 6 months and have some preliminary listening, speaking, reading, writing and verbal communication skills.
- Advanced Class: suitable for those who have reached HSK Level 3 or above and hope to directly enter a university to study a professional or academic major.



广州城建职业学院 国际学生申请流程与要求

中国欢迎国际学生自费来华留学。广州城建职业学院是一所具备招收国际留学生资格的中国高校。

1. 申请流程

直接向广州城建职业学院申请。

2. 申请类别与学制

对于不同课程类别的国际学生,其学制是不同的:

1) 三年制大专: 3 - 4 年 (合作本科专业为四年)

2) 汉语培训班:无学习时间限制

3) 职业技能培训班:1周-1年

4)访问学者、研修生: 半年-1年

3. 申请资格

- 1) 必须是身体健康的非中国籍学生
- 2) 学历要求:
- 三年制大专: 须有高中毕业证或完成 12 年教育的证明
- 汉语培训班:须有初中毕业证或完成9年教育的证明
- 职业技能培训班:须有初中毕业证或完成9年教育的证明
- 访问学者、研修生:须完成至少一年的大学教育

4. 费用

请参阅《广州城建职业学院国际学生招生简章》。

5. 申请材料

- 1) 填写《留学生个人简历表》和《广州城建职业学院外国留学生入学申请表》。
- 经过公证的最高学历证明。如果申请人是大学生或已经工作的,须提交在读大学出具的证明或雇主出具的在职证明。
- 3) 经过公证的高中成绩单。
- 4) 外国人体检证明。体检表格为中国卫生检疫部门统一印制,在中国驻外使领馆可以申请办理。申请人须严格按照《外国人体格检查记录》中要求的项目进行检查。

缺项、未贴有本人照片或照片上未盖骑缝章的《外国人体格检查记录》无效。体格检查记录验证证明或健康检查证明书,签发时间须在6个月内。

- 5) 无犯罪记录证明。由申请人国籍国或经常居住地警察、安全、法院部门出具并经中国驻外使、领馆认证或外国驻华使、领馆认证,认证应为非宣誓性认证。在港澳特别行政区和台湾地区出具的无犯罪记录证明,应经所在地区公证机关公证。无犯罪记录签发时间应在6个月内。外交(含外国驻华使、领馆)出具的非宣誓性无犯罪记录可直接接收,不再认证。
 - 6)护照复印件及半年内的彩色照片。
- 7)申请学习音乐专业的须提交一件由本人创作录制作品;申请学习美术专业的须提交六张本人作品的彩色照片(素描2张,彩色绘画2张,其他作品2张)。

6. 录取通知书

一经录取,广州城建职业学院将把**录取通知书**和**中国留学签证表**(JW202) 直接邮寄给学生本人。

Application for Studying in GZCCC

China welcomes international self-financed students to study in China. Guangzhou City Construction College (GZCCC) is one of the institutions of higher education in China qualified to accept international students.

1. Application

Applicants may apply to GZCCC directly.

2. Categories of Applicants and Duration of Study

The duration of study of different categories' students:

- The College Diploma (Associate Degree): 3 years
 The Cooperative Undergraduate Programs: 4 years
- 2) Chinese language students: no limit of study duration
- 3) Professional/vocational skills training students: 1 week to 1 year
- 4) Research students and visiting scholars. 6 months to 1 year

3. Eligibility

- 1) Applicants must be non-Chinese nationals in good health.
- 2) Educational qualifications required:

- 1) a. The applicants for the College Diploma (Associate Degree) or the Cooperative Undergraduate Programs must hold a high school certificate.
- b. Chinese language students and Professional/vocational skills training students must hold a junior high school certificate or have finished 9 years of education.
- c. Research students and Visiting scholars must have completed one year of undergraduate studies.

4. Expenses

Please refer to the **Admission Prospectus to GZCCC** in the website.

5. Application Documents

- 1) Applicants shall fill out INTERNATIONAL STUDENTS RESUME and GZCCC's APPLICATION FORM FOR INTERNATIONAL STUDENTS.
- 2) Highest diploma (notarized photocopy). If applicants are university students or already employed, applicants shall also submit documents of being university students provided by universities or on-post employees provided by employers.
- 3) High school transcripts for diploma applicants or other categories' students (notarized photocopy).
- 4) Photocopy of Foreigner Physical Examination Form (printed by Chinese quarantine authority). The medical examinations must cover all the items listed in the Foreigner Physical Examination Form. Incomplete records or those without a sealed photograph of the applicants are invalid. The medical examination results will be valid for 6 months. All applicants are kindly requested to take this factor into consideration while determining the time to take the medical examination.
- 5) Non-criminal Certificate, issued by the police, security or court departments of the applicant's habitual residence and authenticated by the Chinese embassy or consulate in that country or the relevant foreign embassy or consulate in China. The authentication shall be non-oath authentication. If the certificate that is issued in the Hong Kong, Macao Special Administrative Region and Taiwan region shall be notarized by a local notary office. Non-criminal Certificate should be issued within 6 months.

- 6) Photocopy of valid passport (The passport used to apply must be the same with passport used for entry into China and registration in Guangzhou, with a validity of over one year) and color photos in half a year.
- 7) Applicants for studying music are requested to submit one cassette recording of the applicants' own work. Applicants for fine arts must submit six color photographs of personal works (two sketches, two colored paintings and two other works).

6. Admissions and Notification

For individual applicants, GZCCC will directly send the Admission Notice and Visa Application for Study in China (JW202) to the students admitted.



- ・ 广州城建职业学院外事办公室(国际交流中心)
- Foreign Affairs Office/International Exchanges Center
- Guangzhou City Construction College

地址:中国 广州市从化区环市东路 166 号;邮政编码:510925

166 Huanshi Dong Road, Conghua, Guangzhou, P. R. China 510925

电话/TEL: 86-20-87998802; Email: gzccc_intl@outlook.com

学校网址/Website: www.gzccc.edu.cn